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PROTOKOLL FÖRT VID ORDINARIE KYRKOSTÄMMA 

SVENSKA GUSTAFSFÖRSAMLINGEN 

SÖNDAGEN DEN 17 APRIL 2016 

  

Närvarande: 22 medlemmar, 2 personer utan rösträtt. 

 

§1. Stämmans öppnande och stadgeenliga utlysning. 

Stämmans ordförande Lennart Dahlrot konstaterade att Stämman var stadgeenligt utlyst via 

hemsida, anslagstavla och vid högmässa. 

§ 2. Val av justeringspersoner och beslut om tid och plats för justering. 

Birgitta Malm och Mette Ydebo valdes till justeringspersoner. Protokollet skall ligga klar till 

justering senast den 1 Maj 2016. 

§ 3. Röstlängd och upprop. 

§ 4. Val av rösträknare. 

Jens Buch och Anna Bayer valdes till rösträknare. 

§ 5. Godkännande av föregående protokoll från Kyrkostämman den 6 december 2015. 

Protokollet från Kyrkostämman den 6 december 2015 godkändes. 

§ 6. Räkenskapssammandrag och bokslut för år 2015  

Barbro de la Cour presenterade resultatet för räkenskapssammandrag för 2015 – se bilaga. 

BC nämnde medlemsnergång, kollektnergång. Lite lägre inkomster från Julbasaren. Detta till stor 

del på grund av vädret (dåligt väder hela söndagen). 

Mobilantenn operatörerna har sagt upp hyran av plats i och på tornet. Det har uppstått skador i 

tornet av värme från antennerna. Frågan om ersättning för denna påverkan diskuteras med 

antennfirman. 

Uthyrning av lokaler något mer än budgetterad. 

Budgetbalans: BC konstaterade att budgetten är i balans. 

Kopiatoren fungerar fortfarande, så en stor omkostnad med nyköp kan uppskjutas. 
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§ 7. Kyrkoherdens årsberättelse för år 2015  

Se bilaga ”Verkssamhetsberättelse”. 

Vaktmästartjänsten har varit vakant under stor del av 2015.  

Församlingsordningen för Svenska Gustafsförsamlingen är färdig och godkänd av SKUT och 

utdelades på Stämman. Se bilaga. 

§ 9. Revisionsberättelse 

Internrevisionsrapport: Internrevisor Jens Buch påpekade i enighet med BDO att det redan 2014 

fanns en svaghet i den interna kontrollen eftersom samma person hade flera olika arbetsuppgifter. 

Internrevisorerna har tillsammans med kyrkorådet under 2015 utarbetat en ny attest och 

utbetalningsrutin som eliminerat detta.  

Internrevisorerna har godkänt årsredovisningen för året 2015. 

Internrevisorerna föreslår att Kyrkostämman ger 2015 års kyrkoråd ansvarsfrihet. 

§ 10. Godkännande av bokslut för år 2015 samt beslut om ansvarsfrihet för Kyrkorådet för 
verksamhetsåret 2015 

En enig Kyrkostämma godkände internrevisorernas förslag om ansvarsfrihed för kyrkorådet for 

verksamhetsåret 2015. 

§ 11. Budget 2016 – aktuell status 

Barbro de la Cour redovisade omkring den aktuella budgetstatusen. 

Se bilaga (läs: ¼ av årsbudgeten efter 1. kvartal)  

Kyrkorenoveringen påverkar olika arrangemang - speciellt ”caféverksamheten”! 

§ 12. Övriga ärenden 

Ingrid Sjögren, FAK, informerade om storprojektets status. Se bilaga. 

Ingrid Sjögren tackade på FAKs vägnar för förståelse och tålamod under renoveringsarbetet. 

Projektet förlöper stort sett efter planen – man hoppas på invigning i loppet av oktober 2016. 

Förslag om olika åtgärder med tanke på att få flera medlemmar bland nyinflyttade svenskar i 

Köpenhamnsområdet. 

Välkomstarrangemang a la Københavns kommunes rådhuspannkakor. Vi kunde evt. bjuda på 

våfflor en gång om året till en informationsdag. 

En grupp från kyrkan som kunde vara behjälplig med allt praktiskt i förbindelse med uppehåll här i 

Danmark. 
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Kerstin Björkman pointerade att kyrkan eventuellt kunde anlita en registreread revisor istället för en 

statsautoriserad revisor för att kunna reducera revisionsomkostnaderna. Kyrkorådet arbetar på 

saken. 

Jenny Hellström föreslog en riskanalysplan om tillgänglighet; trappor, räcken, ”syn/synbarhet och 

hörsel” i kyrkans lokaler. Frågan tas upp på nästa kyrkostämma. 

Anna Bayer föreslog tydliggörande av vår ekonomiska självständighet, kan bland annat 

tydlighetsgöras speciellt i inbjudan till Julbasaren. 

Jenny Hellsström informerade att Svenska Kyrkan centralt moderniserar och uppdaterar 

”hemsidan”. Detta startar redan 25 april 2016. 

Förslag och kommentarer mottages gärna….! 

§ 13. Datum för nästa ordinarie Kyrkostämma 

Den 4.december 2016 

 

Köpenhamn den 17.april 2016 

 

Lennart Dahlrot 

Ordförande 

 

Brita Ireland    Eva Pedersen 

Vice ordförande   Referent 

 

 

Protokollet justerat den: 

 

Birgitta Malm    Mette Ydebo 


